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Tävlingssektionen 

• Varför föreslår vi den här sammansättningen? 
• En team med erfarna och aktiva arrangörer, domare, hästägare och 

uppfödare som kan ha en helhetssyn på tävlingsverksamheten och 
dess huvudsakliga regler.

• Med en viss förnyelse i gruppen kan vi stärka kontinuiteten inför 
framtiden och sportens utveckling. 



Vem är Annika och varför föreslår vi henne?

• 56 år, bor i Väse och är medlem i Väse Ridklubb
• Arbetar på Hööks, har bland annat erfarenhet som 

butikschef
• ”Hästintresset började när jag var 6 år och fick 

börja på ridskola, gått vägen från ridskoleryttare till 
hästskötare och sedan tävlingsryttare. Idag är jag 
aktiv i roller som B-banbyggare och överdomare i 
hoppning. Har varit aktiv som förtroendevald i 
förbundet sedan 2009, först i utbildnings sektionen 
sedan till ridskola/utbildning och nu i 
tävlingssektionen, har sedan stämman 2021 suttit 
som ordförande i TS.”

• ”Viktigt för mig är att tävlingar på alla nivåer, från 
insteg till elit ska vara roliga, rättvisa, utvecklande 
och utmanande. Att vi behandlar varandra med 
respekt och att vi tillsammans verkar för att föra 
sporten framåt, genom att tillsammans göra 
tävlingarna till ett tryggt, rättvist och roligt 
arrangemang, för hästar, ryttare, ideella och 
funktionärer.”

• Annica har lotsat tävlingssektionen väl under en 
svår period med pandemin

• Hon är en god organisatör och har bland annat 
jobbat med vårt kansli för att sätta struktur på 
arbetet

• Vi förslår att hon får förnyat förtroende för att nu 
lyfta blicken och driva framtidsfrågorna



Vem är Pelle och varför föreslår vi honom?
• 57 år, bor i Mölnlycke och är aktiv i Billdals 

Ridklubb
• Aktiv både i sin lokala förening och i Göteborg-

Bohuslänsdistriktet. Vice ordförande i Swedish 
Showjumpers Owners Club och arbetar där med att 
få hästägare att känna sig sedda och respekterade 
så hästar behålls över mästerskapen

• Har tidigare drivit hästanläggningar med 
uppfödning, träning och försäljning i Sverige, 
Tyskland och USA. Har dessutom bland annat varit 
ordförande i Miamis dressyrförening och medlem i 
marknadsföringsutskottet i Amerikanska 
dressyrförbundet

• ”Genom mina olika engagemang inom 
Ridsportförbundet sitter jag således med i de "3 
leden" som skall fungera tillsammans. Brinner 
oerhört mycket för helheten och lyfta sporten via 
transparens och kommunikation. Man är inte 
starkare än sin svagaste länk genom att vara 
delaktig aktivt kan man vara med och påverka för 
att stärka helheten.”

• Pelle bidrar med en helhetssyn på 
tävlingsverksamheten och dess framtidsfrågor

• Med sina erfarenheter från både hästägarsidan och 
sin breda erfarenhet som arrangör internationellt 
och nationellt i hoppning och dressyr breddar han 
TS kompetens bra sätt.



Vem är Johan och varför föreslår vi honom?
• 48 år, bor i Aneby och är medlem och 

ordförande i Anebyortens Ridklubb
• Företagsledare inom 

vårdsektorn/neuropsykiatri. Föder upp 
hopphästar i mindre skala och har ett stort 
avelsintresse 

• Har alltid haft en fot i föreningslivet och varit 
aktiv i ridklubben sedan 
ungdomssektionstiden. Ledamot i Smålands 
Ridsportförbunds distriktsstyrelse sedan 6 år 
tillbaka. Ingår i styrelsens arbetsutskott med 
särskilt personal- och arbetsmiljöansvar.

• Brinner för utbildning, TR-frågor och 
hästvälfärd i synnerhet. Har intresse för och 
erfarenhet av verksamhets- och 
organisationsutveckling.

• Johan har ett brinnande intresse för 
tävlingsverksamheten, regelverk och dess 
utbildningsfrågor.

• Han är mycket aktiv som domare i både 
hoppning och dressyr och får därmed en god 
insikt i nuläget på tävlingsbanorna.



Vem är Marie och varför föreslår vi henne?
• 59 år, bor i Ängelholm, aktiv i Källetorps

Ridsällskap

• Driver verksamhet med ridskola och uppfödning, 
utbildning och försäljning av hästar. 
Dressyrdomare Int I, A-domare för gångarter och 
exteriör inom SWB och sedan flera år aktiv i 
dressyrkommitten i Skånes Ridsportförbund

• ”Jag brinner för att sporten skall utvecklas och 
vara tillgänglig för alla. Ju fler som rider och 
tävlar desto bättre resultat kan vi få. För mig 
finns det inget det ena eller andra, allt hänger 
ihop. En bra bredd inom alla grenar ger en stark 
elit. Hästvälfärdsfrågan idag är viktig. Där 
behöver alla göra gemensam sak, alla grenar, 
alla nivåer alla olika yrkesutövare i branchen. 
Sedan såklart vore det toppen om dressyreliten i 
Sverige blir lika framgångsrik som hoppningen.”

• Med Maries bredd och stora engagemang 
kommer hon att vara en tillgång i arbetet i TS

• Med sitt engagemang som dressyrdomare kan 
Marie bidra med erfarenheter ur det 
perspektivet. 



Vem är Ulrika och varför föreslår vi henne?

• 57 år, bor i Harplinge och är medlem och 
styrelseledamot i Halmstad 
Sportryttarförening

• Ulrika har lång erfarenhet av att vara 
tävlingsledare och arrangera tävlingar, 
utbildad MaNO-lärare men driver sedan 10 år 
sin egen verksamhet. Har erfarenhet från 
styrelsearbete både i förenings- och 
näringslivet och har suttit i TS i 10 år

• ”Jag brinner för dressyren och att arrangera 
tävlingar”

• Ulrika har god kunskap om arrangörens alla  
utmaningar och är därmed en tillgång för TS

• Hon är en driven person som stöttar övriga i 
arbetet och har även erfarenhet från arbetet i 
regelgruppen, tillsammans med Lars Englund 
har hon exempelvis i uppdrag att 
korrekturläsa och granska alla SM-regler och 
rikstäckande serier innan godkännande och 
publicering. (117 st regelverk 2022).



Vem är Lars och varför föreslår vi honom?
• 71 år, bor i Gislaved och är medlem i Gislaved-Anderstorps Ridklubb

• Hamnade i ridsporten genom dotterns intresse och har suttit i styrelsen 
och som ordförande både på den lokala klubben och i 
Smålandsdistriktet. Verksam som överdomare i hoppning och dressyr 
och A-domare hoppning

• ”I framtida arbete inom tävling (och ridsporten i övrigt) är det oerhört 
viktigt att vi hela tiden, i alla sammanhang har begreppet Social License
to Operate (SLO) i åtanke. Vi måste visa att inom ridsporten värnar vi om 
en hög hästvälfärd och hög moral, att vi alltid lever upp till vårt Code of 
Conduct, ledstjärnor och värdegrund. ”

• ”En ren ridsport fri från doping både på häst och ryttare. SLO”

• ”Tävlingsverksamheten inom förbundet ska ta hänsyn till villkoren för 
barn och ungdomars tävlande, både i breddverksamhet och upp till elit.”

• ”Tävlingsdatabasen TDB göras tillgänglig för alla discipliner.”

• ”Förbundets officiella funktionärer (överdomare, domare, banbyggare, 
teknisk delegat mm) ska ha en hög kompetens som upprätthålls med 
obligatoriska regelbundna fortbildningar. 

• ”Verka för hög säkerhet. ”

• Lars är en klippa i TS arbete som alltid är påläst i 
alla frågor. Tillsammans med Ulrika Dahlström 
har han exempelvis i uppdrag att korrekturläsa 
och granska alla SM-regler och rikstäckande 
serier innan godkännande och publicering. (117 
st regelverk 2022).

• Han står för en stor erfarenhet i gruppen, där han 
bland annat ingår i TS AU och är också sektionens 
representant i Referensgruppen för Säkerhet 
(tidigare Säkerhetsutskottet). 



Vem är Fredrik och varför föreslår vi honom?
• 60 år, bor i Vellinge och är medlem i Vellinge 

Hästsportförening
• Tidigare aktiv i hemmaklubben, bland annat 

ordförande, och i Skånedistriktet. Föder upp 
hopphästar och jobbar på IKEA som 
gruppledare för ett logistik- och serviceteam.

• Internationell domare och steward med 
erfarenhet från ett flertal internationella 
mästerskap

• ”Jag värnar för att vi skall driva hästvälfärden 
både i Sverige men även internationellt i rätt 
riktning på hästen vilkor. Jag är en 
passionerad domare, internationellt men 
även på lokala tävlingar i  Sverige, så jag 
möter många ryttare och medhjälpare på alla 
nivåer och i och med detta har ett brett 
nätverk. Jag verkar för att vi tävlar på lika 
villkor på alla nivåer.” 

• Fredrik är med sitt internationella 
engagemang den naturliga länken till FEI och 
dess frågor, han är genom det en viktig person 
för TS

• Som en aktiv domare/överdomare i Sverige 
har han också en god insikt i tävlingar på alla 
nivåer.
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